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Agenda-initiatief
Onderwerp: Groenadoptie

Fractie(s):
Rosa (dhr A. Verburg), CU (dhr. R. Holwerda), SP (dhr. R. van Braam), DZ (E. Sellmeijer) 
GroenLinks (Mw. R.  Mathkor - van Bennekom), PvdA (Mw. L. Rademaker).

Wat wordt gevraagd:
A. De huidige manier van communiceren over de groenadoptie te stoppen. 
B. En een nieuw implementatieplan maken voor burgers met daarin:
Uitleg over de visie, belang gemeente / bewoners, het plan op zich, eventuele middelen etc.
Betrokkenen meer betrekken bij de groenadoptie, bijvoorbeeld door buurtverenigingen er bij 
te betrekken ipv alleen een brief aan bewoners.
Bewoners meer tijd gunnen om over te gaan op groenadoptie (6 maanden).

Toelichting:
Op 14 april hebben bovenstaande fractieleden een buurtbijeenkomst bijgewoond, 
georganiseerd vanuit diverse buurtbewoners Kogerveld en de Hofwijk. Naar aanleiding van 
deze bijeenkomst hebben wij vragen aan wethouder L. Vissers -Koopman.
Opvallend tijdens deze avond was oa:
Dat niet alle bewoners de brief over groenadoptie hadden ontvangen, ondanks dat zij wel aan 
een plantsoen wonen waar groenadoptie gepland staat. 
Het voor burgers niet duidelijk is wat groenadoptie inhoudt.
Burgers de visie en het belang niet kennen.
De brief vanuit de gemeente burgers boos en verward maakt.

Verder hebben wij vernomen dat in Assendelft de communicatie ook niet goed is verlopen. 
Bewoners hebben pas, nadat struiken gerooid waren, de brief ontvangen over groenadoptie. 
Nu liggen er in verschillende straten hopen aarde. De gaten waar eerst de struiken stonden 
zijn niet opgevuld. Tevens schijnt dat een groep burgers in Zaandijk de groenadoptie voor het 
Koogerpark had willen oppakken. Bij het vragen om middelen bij de gemeente, werd 
teruggekoppeld dat dit niet kon en dat de gemeente nu weer overgaat tot onderhouden van 
het park.

Wij als fractieleden staan niet negatief tegenover de plannen rond de groenadoptie. Met het 
stellen van deze vragen hopen wij dat ons initiatief wordt overgenomen.

Vragen:
- welke besparing denkt de gemeente met het adoptieplan te realiseren? Bewoners geven 
aan dat het onderhoud 1x5 jaar wordt gedaan en incidenteel als bewoners een melding 
maken.
- hoe gaat u om met het veiligheidsaspect? Dit omdat bewoners door de struiken minder last 
hebben van groepen jongeren die voorheen dicht tegen de gevels samen kwamen, 
voetballende jongeren tegen de muren van de woningen. 
- is er voor de uitrol van het adoptieplan nagedacht over een verander- en communicatieplan? 
Mocht dit er zijn kunt u dan uitleggen welke stappen dit plan kent zodat burgers niet in de 
weerstand schieten, maar samen met de gemeente na willen denken over mogelijke plannen 
die voor de wijk haalbaar zijn.



- wat maakt dat de bewoners (buurtvereniging) van bijvoorbeeld de Hofwijk en Assendelft niet 
zijn meegenomen in de ideeën die beschreven staan in het beleidskader?
- wat is de reden dat bewoners een brief krijgen zonder de volledige informatie over wat het 
betekent als je als burger overgaat tot adoptie.
wat maakt dat burgers in Assendelft de brief pas kregen toen diverse struiken al gerooid 
waren?
aan welke/hoeveel wijken zijn soort gelijke brieven verstuurd?
- wat maakt dat de gemeente in een zo kort tijdsbestek overgaat tot zo een grote 
verandering? (Burgers moeten binnen 1 maand aangeven, wil je adopteren of niet.


